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Zápisnica 

 z plánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Braväcove 

konaného dňa 08. júna 2017 

 
Ev. číslo: OCÚBR-S2017/00222/2 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k zápisnici.  

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a všetkých prítomných privítal starosta obce,  

Ing. Peter Baliak. Na začiatku zasadnutia boli prítomní 5 poslanci (Gašperanová, Vrbovský, 

Pôbiš, Šmigura, Murgaš) z celkového počtu 7. Starosta obce konštatoval, že OZ je 

uznášaniaschopné.  

 

Navrhovaný program:  

1. Otvorenie                

2. Procedurálne otázky        

      Schválenie programu rokovania        

      Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

      Informácia o overení zápisnice    

3. Informácia o plnení uznesení OZ    

4. Rekonštrukcia hľadiska - amfiteáter  

5. Správa starostu obce 

6. Rôzne        

7. Interpelácie 

8. Záver 

 

 

K bodu 2 - Procedurálne otázky  

     

Pripomienky, alebo zmeny k navrhovanému programu: 

Pôbiš – bod interpelácie dať pred bod rôzne a k informácii o overení zápisnice v zmysle 

rokovacieho poriadku – tú by mali dávať tí, ktorí túto zápisnicu podpisovali 

 

Hlasovanie za doplnky, ktoré navrhol poslanec Pôbiš: 

Za: Gašperanová, Vrbovský, Pôbiš, Šmigura, Murgaš 

Proti: nikto 

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

Hlasovanie za navrhovaný program aj so zmenami:  

Za: Gašperanová, Vrbovský, Pôbiš, Šmigura, Murgaš 

Proti: nikto 

Zdržal sa: nikto 

Program rokovania OZ schválený 

 

 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za: 

zapisovateľku zápisnice: Zuzana Chovancová 

overovateľov zápisnice: Marek Šmigura, Vladimír Vrbovský 

 

Informácia o overení zápisnice z posledného rokovania OZ:  

Starosta – k dnešnému dňu bola zápisnica zo zasadnutia OZ 4.5.2017 overená obidvomi 

overovateľmi  
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Odovzdal slovo overovateľovi poslancovi Pôbišovi 

 

Pôbiš – vysvetlil, prečo podpísal zápisnicu, že sa približuje k požiadavke poslancov, ale na 

druhej strane by bol rád, keby sa pristúpilo k zverejňovaniu zvukových záznamov z rokovaní 

OZ na webovej stránke obce. 

 

 

K bodu 3  - Informácia o plnení uznesení OZ  
 

Starosta podal poslancom informáciu o plnení uznesení od 10. 9.2014.  

 

Pôbiš – nie je si istý, či aj tento materiál dostali poslanci písomne 

Starosta – nedostali 

Pôbiš – ďakuje za zaradenie tohto bodu do programu, nesplnilo to ale to, čo žiadali poslanci. 

Prvý problém – zhodnotenie uznesení nám chýba od obdobia, kedy tu bývalá kontrolórka, 

pani Cígerová ešte bola, ale nepredložila správu o uzneseniach, ktoré boli za jej pôsobenia 

živé. Myslí si, že by to poslanci aj kontrolórka mali mať tento materiál písomne. Vypadnú 

odtiaľ uznesenia, ktoré sú splnené, ale všetky tie, vrátane starých, spred niekoľkých rokov, 

ktoré splnené nie sú tam budú. Žiada do budúcna, aby všetky materiály, ktoré môžu mať 

písomný podklad boli zaslané spolu s pozvánkou.  

Starosta – všetko, čo schválite, máte mať tu zo sebou, všetok materiál, nielen pozvánku, kde  

by ste si odškrtali, čo bolo splnené a čo nie a ďalšia vec, všetky uznesenia sú na internetovej  

stránke obce 

Pohančaníková – kontrola plnenia uznesení bude vykonaná v nasledujúcom polroku a za celý 

kalendárny rok a chcela by poprosiť, aby sa zrušili v tomto bode tie uznesenia, ktoré treba 

zrušiť 

Vrbovský – nebudem sa dnes k tomu vyjadrovať, nemám materiál 

 

Všetci prítomní poslanci (Gašperanová, Vrbovský, Pôbiš, Murgaš, Šmigura) vzali na vedomie 

informáciu o plnení uznesení. 

 

 

K bodu 4 –Rekonštrukcia hľadiska - amfiteáter 

Písomný materiál bol zaslaný poslancom emailom a tvorí prílohu zápisnice 

 

Rozprava:  

 

Vrbovský – na poslednom zastupiteľstve  som vyslovil požiadavku, či bude sedenie hotové do 

otvorenia leta, dostal som odpoveď, že budeme sa snažiť a divné, že zasa o mesiac sa ideme 

baviť o tom, ako ideme to hľadisko spraviť 

Starosta – keby bolo na mne, už sú tam namontované plastové profily, ale nedovolím si sám 

rozhodnúť, lebo by ste ma potom napadli, že som rozhodol sám. Čo sa týka „Otvorenia leta“,   

všetci ľudia sedeli, nik nemal problém, ani riaditeľ BKZ Bukovinka, len ty máš problém 

Vrbovský – ja nemám problém, ale  mal si povedať pred mesiacom -  neviem ako to skončí, 

lebo nemáme dokončený výber na materiál, rešpektovali by sme to  

Starosta – koncom apríla sme dostali informáciu, že sme dostali dotáciu a hneď sme sa pustili 

do prerábky, keby sme použili ten pôvodný smrekový materiál, už to mohlo byť, ale ja som 

skúmal aj iné materiály. Povedz mi, kto mal problém na otvorení leta, rozprával som sa 

s riaditeľom BKZ Bukovinky a ten bol spokojný. A teraz máme možnosť vybrať materiál, aby 

sme to stihli do festivalu. 

Gašperanová – všetci ľudia šomrali, trčali klince, pre deti to bolo nebezpečné a bola to hanba, 

že sa to aspoň nejako provizórne neurobilo, mohli sme sa stretnúť aj  skôr, vy nás môžete aj 

skôr zvolať, mohlo sa to dva týždne pred tým rozhodnúť 
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Starosta – za dva týždne nám nikto nedodá materiál,  zopakoval, že riaditeľ BKZ Bukovinky 

vyjadril spokojnosť. Ospravedlnil sa, za nezvládnutie a žiada poslancov, aby navrhli čo robiť, 

aký materiál tam dať aby to bolo dobré.  

Pôbiš – tiež túto tému otvoril pred mesiacom, o tom, že dotácia je schválená a hovoril to 

preto, aby nastali ďalšie kroky o najrýchlejší postup prerábania. Stretnime sa keď to má 

význam, nemusí to byt raz za mesiac, stretneme sa tri krát za mesiac a potom sa dva mesiace 

nestretneme, tiež je za to, že sa malo stretnúť v polke mája a mohlo sa to riešiť. Čo sa týka 

samotnej realizácie, nie je proti finančne náročnejšej variante, aby sa to nemuselo riešiť 

opakovane, je za kvalitnejší materiál 

Šmigura – je za prírodný materiál -  agát, lebo ten amfiteáter je prírodný, hodilo by sa to tam 

viac ako plastový, aj keď vie, že ten je trvácnejší 

 

 

Návrh uznesenia:  

Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo  

1. Schvaľuje  
schvaľuje zakúpenie plastových profilov na sedenie na hľadisko Amfiteátra  
 

 

Hlasovanie :  

Za: Gašperanová, Pôbiš Murgaš 

Proti: nikto  

Zdržal sa: Šmigura, Vrbovský 

Návrh schválený 

 

 

K bodu 5 - Správa starostu obce  
Starosta obce podal všetkým prítomným ústnu informáciu o vykonaných prácach v obci, 

príprave a čerpaní projektov.  

 

 

Všetci prítomní poslanci (Gašperanová, Vrbovský, Pôbiš, Murgaš, Šmigura) vzali na vedomie 

správu starostu obce.  

 

 

K bodu 6 – Interpelácie  

Vrbovský – dostali sme dotáciu na strechu na amfiteáter,  dali sme tam šindle a tie už 

plesnejú. Prečo, lebo sa nenatreli, neošetrili. Čo bránilo tomu, aby sa to natrelo nejakým 

náterom, aby boli chránené, čo ideme robiť s tými plesnivými šindľami? Toto je efektívne 

nakladanie s verejnými financiami?  

Minule sme sa bavili o malej početnosti ťahania septikov, máš ten prehlaď? 

Kto robí opravu ciest po poruchách, vodári, alebo obec? 

Čo sa týka rekonštrukcie kultúrneho domu – padla tá rekonštrukcia, on navrhol dávnejšie 

drobné opravy, navrhuje znova oprášiť, čo niekedy dávno predložil - vymaľovať, dať do 

poriadku záchody. 

V správe starostu zaregistroval, že sú nejaké reklamácie osvetlenia, navrhuje aby sa to 

vyhlásilo – aby dali občania pripomienky na obecný úrad a potom, aby sa riešili tie 

pripomienky v celku 

Starosta – šindle sa nemohli v jeseň natierať a v čo najkratšom čase a v rámci možností 

vlastných kapacít, budú natreté aj z vrchnej aj zo spodnej strany. Takéto veci robíme 

s malými kapacitami, nie sú peniaze na materiál a nie to ešte zaplatiť niekomu prácu. 
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Septiky – starosta informoval poslancov o počte vytiahnutých septikov od roku 2015. Čo sa 

týka sankcií, alebo porušenia VZN č. 1/2010, kontrolu dodržiavania sú oprávnení robiť 

starosta, zamestnanci obecného úradu a poslanci OZ.  Spoločne sme za to zodpovední 

a starosta robí všetko za to, aby bola kanalizácia vybudovaná v celej obci, informoval 

poslancov, kde sa bude pokračovať z dotácie, ktorú obec získala na kanalizáciu. Ak OZ 

prijme uznesenie – všetkých vypísať, ktorí si nedali ťahať septik, tak týchto ľudí nahlásime na 

úrad životného prostredia a bude sa to riešiť. Ak sa OZ rozhodne toto spraviť, obecný úrad 

urobí zoznam a zašleme ho na okresný úrad, odbor životného prostredia, ale  teraz poviem za  

mňa, ja tiež chcem mať kanál, prečo ho nemám? Urobte pre to aj vy niečo, vybavte peniaze 

aby sme mali na dobudovanie kanalizácie. Požiadal poslancov na návrh na uznesenie, aby sa 

to riešilo. 

Čo sa týka ciest – neopravujeme my, ale opravuje to Stredoslovenská vodárenská spoločnosť, 

ktorá urobila rozkopávky z dôvodu opravy porúch hlavného vodovodného potrubia. 

Verejne osvetlenie – vyhlásime v rozhlase a vyzveme ľudí, nech dajú pripomienky  

Vrbovský – chce zoznam, aby vedel, kto si dáva septik vyťahovať a  kto nie,  on si obíde ľudí 

vo svojom obvode a požiada ostatných poslancov, aby si obišli svojich. On by šiel na ľudí 

s agitáciou kvôli životnému prostrediu. Treba tých ľudí presvedčiť, aby si dávali, máme tu 

fekál a tých 25€ je podstatne menej, ako keby boli napojený na pevnú kanalizáciu. Na 

stočnom je podstatne viac ako je vytiahnutie jedného septiku.  

Pôbiš – podporuje kolegu, poďme na ľudí osvetou, navrhuje článok do novín, ktorý by mal 

pôsobiť ako osveta, informovanie ľudí, môžeme tam dať negatívny príklad, čo sa týka dopadu 

na životné prostredie. Zvolajme stretnutie, ak toto nebude účinná forma, ďalší krok by bol  list 

z obce adresovaný ľudom, v ktorom bude napísané, že porušujú VZN, že prebehla informačná 

kampaň v obci no, napriek tomu stav je taký, že porušujú toto VZN a následkom môže byť 

konanie na okresnom úrade s uložením pokuty.  

Murgaš – fekál je malý a pre 4-člennú rodinu treba dať ťahať aspoň 4x do mesiaca  a to je 

finančne nezvládnuteľné. Nie je to sranda, cena jedného  vytiahnutia je 25 €. Určite sa to 

nemôže riešiť tlačením na ľudí 

Starosta – vyťahovanie septikov si robíme vlastnými kapacitami, ktoré teraz robia 

rekonštrukciu amfiteátra, idú sa šindle natierať, my nemáme ľudí, ani teraz neťaháme, lebo 

máme dôležitejšie veci. Čo sa týka zoznamov pre poslanca Vrbovského, ak to nie je ochrana 

osobných údajov, poskytne sa ten zoznam, ale nič nebráni poslancom robiť agitáciu a nie 

vyhrážať sa pokutami. Do novín sa dá článok.  Ale my nemáme kapacity, že by sme za 

mesiac vytiahli 20 septikov, nemohli by sme potom iné robiť, len ťahať septiky.  

Šmigura – navrhuje to spraviť ako miestny poplatok spolu s daňami a poplatkom za psa, to 

nie je jednoduché platiť 100-150€ mesačne, ak chceš 25 euro ja ti ich dám, ale vyhrážať sa 

ľudom nie je riešenie.  

Vrbovský -  keď nie sme na to oprávnený, prečo to vôbec robíme 

Starosta – zmierňujeme situáciu a záťaž na životné prostredie tam, kde nemáme vybudovanú 

kanalizáciu v rámci našich možností 

Murgaš – šindle -  do budúcna – dať do ponuky ceny materiálu, ale aj prácu, keď to nemá kto 

robiť. Nech sa produkt dotiahne do konca a nie polovične. 

Čo sa týka osvetlenia – nevidí dôvod prečo oslovovať občanov, keď to ešte nebolo odovzdané 

- podpísané 

Šmigura – keby prišiel mail, osloví hasičov, či sú ochotní ísť natrieť tie šindle, on ich osloví 

a mysli si, že radi pomôžu, tak isto v budúcnosti aj pri inej činnosti, prosí vždy napísať.  
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K bodu 7 – Rôzne 

 

Gašperanová – na stránke obce visela výzva, že ľudia si majú obrábať polia, ona nie je 

spokojná ako sa obrábajú polia, na záhrady sa dostali hady, myši, ako toto vieme poriešiť, 

môžeme poslať občanom listy, alebo nemôžeme?  

Starosta – aký máš návrh 

Gašperanová – oslovila by listom tých čo sa nestarajú 

Starosta – mohli by aj poslanci obísť ľudí vo svojich obvodoch. Pozrieme možnosti 

a napíšeme, ale on je za to aby sused susedovi povedal, aby sa staral o svoj pozemok 

Murgaš – chcel by požiadať pokosiť hlavne na križovatke pri Noskovi, lebo kvôli veľkej tráve 

nevidieť nič a na ihrisko chodí veľa áut 

Starosta – chcel požiadať hasičov aj Bukovinku  pred veľkými akciami pomôcť pri tom 

kosení 

Gašperanová – ta tráva čo sa kosí ihrisko, tak  sa sype pod ihrisko a v lete to tlelo a smrdelo, 

či sa to musí tam dávať 

Starosta – jednorázovo sa to vyváža na hnojisko, keby sa to po každom kosení zasa by to bol 

náklad 

Vrbovský – čo sa týka kosenia verejných je problém, aby obec vyhlásila brigády, ako to 

fungovalo niekedy? Treba verejne vyhlásiť v rozhlase, že v sobotu bude brigáda, bude sa 

kosiť, natierať šindle...  

Murgaš – tento problém s prácami a ľuďmi máme dlho, je za to prijať  ľudí  

Starosta – máme len dvoch ľudí na 32 hodín a dve ženy, a máme dvoch údržbárov , ale 

nemám koho iného zavolať  

Murgaš – vyčleniť peniaze na dodávateľské kosenie – na faktúru, on vie doporučiť človeka, 

ktorý bude kosiť, chceme poriadok, investujme do toho 

Vrbovský – Jano Šperka je doma? Kosieva záhrady starším ľudom, možno by on mohol 

Starosta – môžem sa ho opýtať 

Pôbiš – piatkový večerný program zabezpečuje, koordinuje a financuje obec, alebo niekto 

iný? Prebiehajú nejaké jednania s Polemicom? Bude pre nich potrebné objednať nejaké 

špeciálne pódium, či ho zabezpečuje obec a či z toho vyplývajú nejaké obmedzenia pre iný 

program, či sa uvažuje o tom, že v piatok večer sa môže využívať amfiteáter.  

Starosta – piatkový program je schválený, režisér je Jozef Gašperan a Monika Murgašová. 

Polemic vystúpi na pódiu, mali požiadavku na aparatúru, javisko bude zastrešené, to sa bude 

stavať v sobotu ráno, alebo v piatok  

Gašperanová – navrhla robiť projekciu na menšie plátno na ihrisku 

Vrbovský – už máme hrubý rozpočet? 

Starosta – máme podpísanú zmluvu s Polemicom na 3200€ a čo sa týka ďalších nákladov,  na 

Polemic zabezpečí sponzorsky majiteľ penziónu Schweintaal, občerstvenie, ubytovanie, šatne.  

Zvukára máme dohodnutého aj  s prestrešením pódia, tam ešte cenu zisťujeme. Bola 

požiadavka na ohňostroj, mám sľúbený ohňostroj za 500€. Motorkári – Peter Murgaš a spol. 

prisľúbili, že prispejú na oslavy obce sumou 1000€, za čo aj touto cestou ďakujem. Každú 

chvíľu pôjde sponzorom list, aby sme zohnali aj iné prostriedky ako obecné. Účinkujúcim 

treba poďakovať aspoň tým, že budú mať občerstvenie a večeru, či na penzióne, či 

v turistickej ubytovni Kečka.  

Pôbiš – verí, že v najbližšom čísle novín bude o oslavách článok, dať tam číslo účtu, aby 

prispeli aj bežní občania, keďže sa nebude vyberať vstupné, možno aj takýmto spôsobom by 

sa mohla vybrať nejaká čiastka, nebolo by to len o chatároch a podnikateľoch, ale aj bežní 

ľudia by takto prispeli. 

Gašperanová – my ako orgán verejnej moci už môžeme prijímať elektronické žiadosti, robí sa 

na tom niečo? Či už máme zriadenú schránku, či chodia podania.  

Chovancová – áno obec využíva elektronickú schránku od novembra 2016, prišli aj podania, 

ale nie od občanov 
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Starosta – informoval poslancov o zmene dodávateľa internetových služieb, kvôli tomu bola 

zmenená aj  e-mailová adresa obce  

 

K bodu 8 – Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil. 

 

 

Zapísala: Zuzana Chovancová  

                 

 

 

 

 

  

 

Mgr. Mária Ľuptáková,v.r.                                                                    Ing. Peter Baliak,v.r. 

            prednostka                                                                                         starosta obce 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

Ing. Marek Šmigura, PhD., overil dňa: 

 

 

 

 

Ing. Vladimír Vrbovský, overil dňa: 


